
I DINA KVARTER

är vi började 2015 var det väldigt kaotiskt med 30 barn i olika åldrar, men nu har 
vi en grupp på 7- och 8-åringar som kommer en gång i veckan. Har man en vettig 
fritidsaktivitet så gör man inte annat bus och känner man varandra genom hand-
bollen så bråkar man inte med varandra. Det är jätteviktigt att få känna att man kan 
vara stolt över att få tillhöra något och målet är att barnen ska få en chans att röra 
på sig, trä�a nya kompisar och umgås i grupp. Det �nns så många hä�iga ungar 

som är värda det här. Det är ballt att spela handboll.
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MARIA BRESELL

MARIA BRESELL, 50 ÅR, LEDER ETT INTEGRATIONSPROJEKT INOM HUDDINGE HANDBOLL


